
Rondvraag oordeelsvormende vergadering 20 mei 2025 
 
Gisteren was het tweede overleg met de Eerste Velpse Modelbouw Club 
(EVMC) en ondanks de oproep van de gemeenteraad in een motie (januari), is 
het college met helemaal niets gekomen. Behoudens dan de flinterdunne 
toezegging dat ze het willen hebben over een mogelijk alternatieve locatie. Daar 
is binnenkort een gesprek over. Maar op 30 september moet de club gewoon de 
sleutel van het onderkomen op De Beemd inleveren. Mijn vier vragen: 
 

1. Waarom geeft het college EVMC, dat 40 jaar op deze locatie zit, tonnen 
heeft geïnvesteerd in de locatie (geld dat verloren gaat), niemand tot last 
is en geen alternatief heeft, geen kans, en houdt het strikt vast aan ‘een 
bedrijventerrein is voor bedrijven’? 

 
2. Het college zegt ‘weinig mogelijkheden te zien’. Hoezo? Dat is een 

kwestie van mogelijkheden wíllen zien. 
 

3. De verontwaardiging en teleurstelling bij EVMC én in de samenleving 
zijn groot. Waarom wordt bewust het beeld van een niet betrouwbare 
overheid in stand houden (denk aan de brief van de directeur, waarin staat 
dat eerder gemaakte afspraken gerespecteerd blijven)? Dit ook in het licht 
van juridische procedures die gaan komen omdat EVMC zich hier niet bij 
neerlegt. 

 
4. Zijn er misschien al toezeggingen gedaan aan een potentiële koper, 

waardoor de gemeente in een lastig parket zit? 
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